
 
Styrelsemöte Hovsta IF:s gymnastiksektion 26 mars 2024 

• Närvarande: Agnes Levin (ordförande/sekreterare), Jennie Nylund, Maria Kihlberg, Mikael 
Bredberg och Susanna Nilsson 

• Frånvarande: Danny Castillo 
 

Barngympa 
• Nuläge 

o Vi genomförde en ledarträff den 10 februari 2024. Det var 12 ledare (inkl. Agnes L 
och Danny C) som deltog. Vi hade en kort samling med möjlighet att ställa 
diskutera/ställa frågor och därefter var det fritt fram att testa stationer/redskap. 

o Agnes L har haft kontakt med föräldrar till de barn som inte har fått sin 
medlemsavgift betalad och/eller inte varit med någon gång under vårterminen. Det 
har resulterat till en del inbetalda avgifter och till att en del har meddelat att de har 
slutat.  

o Vi har informerat ledare och föräldrar om att våravslutningen sker under vecka 17 
och att den kommer hållas under ordinarie gympatid för respektive grupp.  

o Nuläget i grupperna ser ut enligt nedan: 

 
o Antal barn i kö: 

▪ 2019: 3 barn i kö 
▪ 2020: 2 barn i kö 

• Framåt 
o Har Danny C stämt av med ICA Maxi angående sponsring av avslutningspresent till 

ledarna? Agnes stämmer av med Danny C. 
o Agnes L skickar ut info om avslutningen till ledarna igen och påminner om hur den 

ska läggas upp. Är det något annat som behöver ordnas inför våravslutningarna? 
Medaljer ska beställas och sponsringen av avslutningspresent ska stämmas av med 
Ica Maxi, se egna punkter i protokollet.  

o Önskemål om sex halltider för att ge alla grupper helhall samt för att kunna undvika 
att slå ihop de två äldsta grupperna. Maria K har anmält våra önskemål, men det är 
fortfarande inte klart hur man vill fördela tiderna inom Hovsta IF. 

 

Vuxenträning 
• Nuläge 

o Det flyter på bra.  

• Framåt 



o Ulrika kommer att ta färre pass framöver, kanske ett av tre på måndagar. Det ser 
ändå ut att finnas tillräckligt med ledare.  

o Oklart hur det blir med sommarträningen, om det finns ledare till den. 
o Maria K har anmält våra önskemål (mån. kl. 19.15, ons. kl. 20.15 (ev. tis. istället), 

sön. kl. 18, men det är fortfarande inte klart hur man vill fördela tiderna inom Hovsta 
IF. 

 

Ekonomi (inkl. inköp) 
• Nuläge 

o Vi har sedan förra mötet beställt overaller till nio ledare samt t-shirt till en ny ledare. 
Kostnaden för overallerna överförs till huvudstyrelsen. 

• Framåt 
o Inköp av ledarvästar (som kan användas av nya ledare till dess t-shirten har kommit)? 

Maria K undersöker möjligheterna att köpa in västar. 
o Inköp av medaljer till våravslutningarna i barngympan vecka 17. Mikael B har 

meddelat att det finns 47 stycken medaljer kvar ifrån förra året. Maria K har beställt 
150 nya medaljer med klisterlappar där det står Hovsta IF. Gröna band. 

 
Övrigt 

• Hur blev den slutliga verksamhetsplanen? Den är klar och togs på årsmötet, den ska ligga på 
laget.se.  

• Agnes L har tagit fram ett ”årshjul”. Kan vi lägga upp vårt arbete utifrån det? Var ska 
punkterna under rubriken ”?” placeras in? Det är ok att arbeta utifrån ”årshjulet”. Det kan 
justeras allt eftersom och några justeringar görs redan nu.  

• Kan vi plocka bort alla dokument i mappen ”Ledarroller”? Ja, det är ok.  

• Kan vi ändra texten ”Om sektionen” på laget.se till nedanstående? Ja, det är ok.  
o Inom gymnastiksektion ryms verksamheterna ”Barngympa” och ”Vuxenträning”. 

 

Barngympa 
Inom ramen för barngympan är målet att bedriva verksamhet för barn i åldrarna 3–
10 år. Även barn som är äldre än 10 år välkomnas i den mån det är möjligt. 
 
Verksamheten bedrivs ideellt och ledarna utgörs av föräldrar till barn i 
gympagrupperna. Målet med verksamheten är att skapa en rolig stund för barn där 
de får aktivera sig fysiskt. Vi ålar, kryper, rullar, stödjer, går, hoppar, springer, 
balanserar, klättrar, hänger, kastar och fångar med fokus på rörelseglädje. Eftersom 
det är föräldrar som ställer upp som ledare så varierar nivån på övningarna utifrån 
den kompetens/erfarenhet som finns hos ledarna. 
 

Vuxenträning 
Vuxenträningen erbjuder varierad träning som passar tränad som otränad. Målet 
med träningen är ökad styrka, rörlighet och kondition.  
 

• Kan vi skänka gamla ledarkläder till välgörenhet? Ja, det är ok.  

• Hur kan vi bidra till valborgsfirandet vid Lundhagskyrkan? De flesta i styrelsen har inte 
möjlighet att medverka under valborgsfirandet. Agnes stämmer av om det finns några 
intresserade ledare inom barngympan.  

• Avtackning av Mikael B som har avgått som ordförande. Vi tackar Micke med blommor och 
mat för gott arbete! 

• Vattenläckor i Hovstahallen – vi räknar fortsatt med att vi har tillträde till 
lokalerna/gympaförrådet så länge vi inte hör något annat ifrån skolan. 



 

Nästa möte 
• Nästa möte bokas in till tisdagen den 14 maj kl. 19.00 i klubbstugan. Jennie N kontaktar 

Janne F för att boka lokal.  
 


